
 

Anteckningar KU-möte  
Tid: 19-21 juli 2023 
Plats: Sollentuna 
Närvarande: Eva Svensson, ordförande, Ingela Ternström, sekreterare, 
Caroline Rissve, Madeleine Hulander Jonasson, Lena Palmér samt Ulrika Sandmark (del av mötet) 
 
1. Målbilden 2032  
Nuvarande dokument stämdes av, noterades att vi har uppnått de flesta av målen för 2022 och 2023. 
Några mindre uppdateringar av framtida mål gjordes. Målbilden ska publiceras på hemsidan, samt 
information till konstsimsföreningar att detta är mål som utvärderas och revideras årligen. 

 
2. KU-möten årsplanering-  
- Digitala möten: Sista torsdagen i månaden, 18-20, förlängt vid behov. Augusti – juni (mitten av 
december). 
- Fysiska möten: Hel helg – januari (Januarikonferensen), april (Simidrottsforum) samt slutet av 
augusti 
- KU-träffar i samband med tävlingar (RM, SM) 

 
3. Marknadsföring/Media 
Attityd, kultur, stolthet, och ’positiva möten’ diskuterades. Förslag att anordna mingel/middag för 
domare och lagledare lördag kväll på RM och SM.  
KU ska synas och vara tillgängliga på möten och tävlingar. 
 
Synliggöra vår idrott genom produkter för de olika aktiviteterna och tävlingarna, t ex tävlings-
/lägertröja, badmössa, handduk etc och försäljning från förbundet i samband med tävlingar/läger. 
 
Medieplanen, var är konstsim i media? Ulrika informerades om önskan att konstsim inkluderas i 
förbundets marknadsföring och mediebevakning. En möjlighet att plocka upp händelser med 
konstsim runt om i landet. 

 

4. Nationella tävlingar, tävlingsformer 
Madeleine och Lena informerade om vad de två tävlingsarbetsgrupperna kommit fram till hittills. 
Detta diskuterades vidare, Madeleine och Lena sammanfattar diskussionerna och förslagen. 
Förslagen presenteras vid nästa möte med arbetsgrupperna och skickas sedan på remiss till 
klubbarna. 
 
Beträffande mästerskap föreslås följande: 
- 12 och under deltar ej i nationella mästerskap 
- USM är ej öppen för andra länder, genomförs i maj, fredag-söndag.  
- JSM/SM blir öppen för andra länder. Genomförs maj/juni 
- Olika kvalgränser för USM, JSM, SM. Info om att det kommer ändras ska ut nu, men kvalgränserna 
senast inför RM. 
- För Masters behöver åldersgrupper införas även i Sverige. Diskuterades 20-29, 30-49, 50 uppåt.  
Nya regler från WAQ bevakas. 
- Nordiskt samarbete diskuterades, bl a via Nordic Club Cup. 

 
 



5. Tävlingar, övrigt: 
- Manual för tävlingsarrangemang är på gång men behövs beslut om tävlingsutformning. 
- Ansökan inskickad till regelkommittén om att lägga till mixed duet, male solo och acrobatics. 
- Diskussion om att anmälan till tävlingar inte alltid sker i enlighet med inbjudningar och att detta 
skapar merarbete för arrangerande klubb samt ökar risken för felaktiga anmälningar. Rätt 
anmälningsformat ska användas för att anmälan ska vara giltig.  

 
6. Tränare 
- Coach card-stöd diskuterades. Uppdatering av CC filmen och stöd till CC-bedömning behövs. 
Möjlighet till sådant stöd finns internationellt men även nationella resurspersoner kan finnas att 
tillgå. Viktigt att klubbtränarna tar hjälp, särskilt i samband med att nya reglerna nu införs.  
KU rekommenderar varje klubb att utbilda minst en DTC (Difficulty Technical Controller?) 
- Uppdateringar av tränarkurser pågår. Junior/senior på gång under hösten. 
- Fortsatta tekniska hinder med tränarplattformen. Ulrika ombedd att se över frågan, evt. samarbete 
med andra simsporter. 
- WAQ-tränarkurser diskuterades. 

 
7. Breddläger 
- Diskussion om hur vi ska arrangera breddlägren i framtiden, vilka som ska delta, olika grupperingar 
etc. Vilka utgör bredd? Från de små till masters? Behöver diskuteras med klubbarna. 
- Marknadsföring av breddlägret kan bli bättre. Ska vara något som är kul, har bra innehåll, ha status. 
- Arbetsfördelning, kostnad, gäst-tränare; hur genomförs och planeras lägret – stor arbetsinsats som 
måste tas av någon. 
- Det finns efterfrågan på läger för masters, många önskar detta. Här kan både kostnad och 
arbetsinsats hanteras på annat sätt än för nuvarande breddläger. 
- Beslut: Utvärdera efter årets läger, ha det som grund för diskussion om framtida läger. 
 
8. Domare 
- Kursstrukturen har reviderats. Nytt upplägg måste kopplas till nytt upplägg för tävlingar. Kursplaner 
revideras efter att beslut om nya tävlingsformer fattats.  

i. D1: krav dömt 5 tävlingar innan dömer sanktionerade 
ii. D2: forts + 13-15 musikprogram. 

iii. D3: dömt x sanktionerade tävlingar 
iv. Förslag på kursledargrupper finns (från arbetsgruppen), dessa tar fram detaljerat 

innehåll och är tänkta som kursledare. 
- Behov finns av någon som ser över logistiken kring tävlingar för anpassning till nya reglerna.  
- WAQ-kurs den 1-3 september i Stockholm. Just nu 5 anmälda deltagare. Lena och Ingela kommer 
att vara på plats. Ingela följer upp. 
- Svensk clinic kommer att genomföras den 15-17 september med Maria José Bilbao som kursledare. 
Plats inte klar. 
- Samarbete med Norge och Danmark om DTC-kurs. Ingela håller i kontakten 
- Domarplattform – behövs 
- LEN Clinic – två KU-representanter anmälda 

 
9. Landslag - Mästerskap, uttagningar, kriterier  
- Sandra placerade sig nästan i final på VM i Fukuoka. Marfa fick flera basemarks/nollor och kom 
bland de sista. Poängmässigt fick Marfa några poäng mer än Sandra, men skalorna är inte helt 
jämförbara mellan fritt och tekniskt solo. 
- Pga den korta tidsperioden till nästa VM i februari (anmälan i december) föreslogs att Sandra på 
basis av hennes goda resultat i fritt solo redan nu tas ut att representera Sverige i fritt solo på VM i 
Doha 2024. Diskussion om för- och nackdelar med detta, bl.a. att detta inte följer tidigare 



kvalregler/rutiner, men att den korta tidsperioden gör detta till ett särskilt fall, att placeringen är bra 
marknadsföring gentemot styrelsen, behov av förutsägbarhet för Sandra pga beslut om boende i 
Kanada eller Sverige, etc. 
- Marfa ges möjlighet att vara med i uttagning på internationell tävling under hösten. Andra 
potentiella kandidater har inte anmält intresse (skickat in tester) för individuella seniorprogram. 
- Läget med de anmälda UVM diskuterades. 
  
Landslag – Struktur 
- Landslagstränarna ombeds efter JEM komma in med synpunkter/utvärdering av året, därefter möte 
med KU. Skriftlig feedback med sammanfattning av året, träning, tävling, mästerskap. Tankar framåt 
kring den egna rollen och landslaget. 
- Även de aktiva kommer att få göra en utvärdering av året; träning, tävling och mästerskap. Tankar 
framåt – egna rollen, landslaget, vad krävs för att fortsätta som senior. 
- Lägerplats lokaliseras med hänsyn till samtligas resor (i mitten), boende, mat, musik. 
- Diskussion av hur vi rekryterar till landslaget, förslag att rekrytera snarare än ha öppen 
intresseanmälan. Kräver att någon ser de aktiva och kan identifiera aktiva med potential. 
- Tränartrupp diskuterades, kanske utöka till ett större team.  
- Landslagstrupp diskuterades. Förslag på begrepp för att särskilja Landslagstrupp från Landslags-lag. 
Truppen består då av aktuella individuella program och lag. 
- Uttagskriterier för Landslagsuppdrag inkl kvalgränser meddelas efter JEM. Bör inkludera något om 
coachcard. Diskuteras separat på KU-möte efter JEM. 

 
 
 


